
PROTOKÓŁ NR 38/2021 
z  posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji  

i Gospodarki Terenami połączonego  z  Komisją Oświaty, Kultury, Sportu  
i Promocji z  Komisją Zdrowia i Polityki Społecznej, Komisją Budżetu i Finansów, 
Komisją Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego odbytego w dniu 

29 listopada 2021 r. 
 

        W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście, 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

Posiedzeniu połączonych komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji- Radna Zofia Winiarska. 
 
Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 13:00 dokonała Przewodnicząca 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji- Radna Zofia Winiarska, witając 
uczestniczących w posiedzeniu Komisji. 

Na podstawie list obecności stwierdziła istnienie quorum  we wszystkich 
komisjach i uprawnieniach Komisji do podejmowania wiążących decyzji. Podjęto 
także decyzję, iż wszystkie punkty zostaną przegłosowane wspólnie przez komisję 
połączoną. 
 
Ad. 2 Realizując przyjęty porządek obrad przystąpiono do punktu obejmującego 
przyjęcie porządku obrad. Komisje połączone przyjęły go jednogłośnie.  
 
Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Zaopiniowanie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu 
rawskiego w roku szkolnym 2020/2021; 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Programu współpracy 
Powiatu Rawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok"; 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu roku 2021; 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Rawskiego na lata 2021-2035; 

7. Zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2022; 

8. Zaopiniowanie projektu WPF na lata 2022-2037; 
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 
Rawskiego; 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłaty diet dla radnych; 

11. Sprawy różne; 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 Członkowie komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali informację  
o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu rawskiego w roku szkolnym 
2020/2021. 
 
 
Ad. 4 W tym punkcie członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Powiatu Rawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na 2022 rok". 
 
 
Ad. 5 Projekt Uchwały Rady Powiatu Rawskiego w sprawie zmian budżetu roku 
2021 został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 
 
 
Ad. 6 Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Rawskiego na lata 
2021-2035. 
 
 
Ad. 7 W tym punkcie komisje zaopiniowały projekt budżetu na rok 2022: 
Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Terenami- pozytywnie jednogłośnie; 
Komisja Budżetu i Finansów- pozytywnie jednogłośnie; 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej- pozytywnie jednogłośnie; 
Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego- pozytywnie 
jednogłośnie; 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji- pozytywnie jednogłośnie. 
 
 
Ad. 8 W tym punkcie komisje zaopiniowały projekt WPF na lata 2022-2037: 
Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki 
Terenami- pozytywnie jednogłośnie; 
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Komisja Budżetu i Finansów- pozytywnie jednogłośnie; 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej- pozytywnie jednogłośnie; 
Komisja Komunikacji, Transportu i Bezpieczeństwa Publicznego- pozytywnie 
jednogłośnie; 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji- pozytywnie jednogłośnie. 
 
 
Ad. 9 Członkowie komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Rawskiego. 
 
 
Ad. 10 Komisje połączone jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłaty diet dla radnych. 
 
 
Ad. 11 W sprawach różnych Radny Adrian Galach zwrócił się z prośbą o zwołanie 
posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej w celu zapoznania się z sytuacją 
finansową SPZOZ. 
 
Radna Agnieszka Sielska zwróciła się z wnioskiem w sprawie możliwości 
wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy 1-go Maja. 
 
 
Ad.12 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad Radny Jarosław Kobierski 
dokonał zamknięcia posiedzenia komisji o godzinie 15:00. 
 
 
 
 
 
W załączeniu: 
- załączniki wymienione w treści protokołu. 
Sporządziła: Patrycja Wróblewska-Firek 
 
          
 

Przewodniczący Komisji 
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